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Moje doživetje občnega zbora 

Jadralskega društva Žetale

Hladen, rekel bi turobno mrzel in vetroven, je bil sobot
ni večer 12.2.2005, ko smo imeli jadralci prostega jadran
ja in simpatizerji, združeni pod imenom Jadralsko 
društvo Žetale, občni zbor, to leto že tretji. Po tem bi sodil, 
da društvo obstaja že vsaj dve leti.

Povabljenih je bilo veliko ljudi, vendar je ta teden žela 
bolezen - epidemija gripe, tudi sam sem bil čisto na dnu, 
vendar sem sklenil, da se bolezni ne bom prepustil. Bolj 
kot se je bližal dan sklica zbora, bolj so člani in vabljeni 
gostje iz dneva v dan odpovedovali prisotnost in padali v 
postelje. Če bi počakali še tri dni z občnim zborom, so 
izjavljali člani društva na ta večer (malo sem tu in tam 
povlekel na uho), bi bili težko sklepčni, kar tokrat ni bil 
problem. Pohvalno, bi temu dejal!

Upravni odbor JDŽ je pripravil krasen večer s pogos
titvijo iz "Darinkine domače kuhinje in kleti" na 
kmečkem turizmu pri Darinki v Žetalah, kjer smo za 
začetek, po pozdravnem govoru podpredsednika 
društva prisotnim članom, gostom in predstavnikom 
društev ter zahvali dosedanjim sponzorjem in donator
jem, volili in izvolili delovna telesa. Predsednik delovne
ga telesa zbora je prevzel delo in vestno, kot vedno, odkar 
ga poznam, odlično izpeljal uradni del občnega zbora 
društva. Potrebno je posebej pozdraviti prisotnost 
župana in tajnika občine, ki že od ustanovitve društva 
spremljata prizadevanja članov ter njihovo delo in jih ob 
različnih priložnostih s svojo prisotnostjo v neki meri tudi 
nagrajujeta.

Medtem sem se ozrl naokrog po omizjih. Malo sem bil 
presenečen ali pa tudi ne! Iskal sem namreč one, one, no, 
kako se jim že pravi, one, no, ki pišejo v časopise, pa tudi 
one, ki se oglašajo na radijih. Slišal sem, da so bili 
vabljeni. Dogodki v Halozah jih očitno malo zanimajo, 
sem zaključil, kakor da bi bile Haloze kužne, kar je opaz
iti tudi pri vabljenju taistih na izvedbe tekem pod organi

zacijo društva, ki jih je bilo doslej že kar nekaj. Zgrešen 
slučaj, sem si dejal in se sam pri sebi nasmejal kot že 
velikokrat doslej.

Slepo sem nekajkrat dvignil roko, pa ne v pozdrav 
komu od prisotnih, ampak se je o nečem glasovalo. Kar se 
jadranja tiče, sem vedno "za" in sem dvignil roko, ko so 
jo tudi drugi. Moje misli pa so ponovno odtavale nazaj k 
mojim občutkom o in v jadranju v minulem letu. O, bilo 
je veliko lepih in nepozabnih trenutkov v zraku, tudi cele 
ure, pa tudi en neprijeten. Ta mi je ostal nekoliko globlje 
v spominu, vendar se je kljub temu vse dobro izteklo, 
tako vsaj mislim, kriv pa sem bil čisto sam. Iz teh 
razmišljanj sem ponovno preklopil na občni zbor, ko so 
vsi dvignili roko, pravkar se je glasovalo za razrešitev 
predsednika društva in o imenovanju novega. Sprehodi 
po grenkih priokusih letenja seveda v nobenem primeru 
ne odtehtajo lepih. Razrešili so torej starega predsednika, 
predlagali novega in ga potrdili. Potem je upravni odbor 
predstavil še program dela društva za leto 2005, po 
kratkem komentarju smo zaključili, da je dober in da bi 
lahko dodatno popestril življenje domačinov ter povečal 
zanimanje za tovrstna doživetja v zraku.

Spet sem odjadral, tokrat nad vrh Donačke gore, kar mi 
velikokrat uspe doseči s pravo lahkoto. Ni pa vsaki dan 
nedelja, to moram priznati! Biti v zraku je tako kot sedeč 
v naslonjaču lebdeti v zraku ali sedeti na gugalnici, zame 
je nekaj nepozabenega in si dogodka vedno znova želim, 
četudi se včasih zgodi le za nekaj minut ali celo sekund.

Uradni del zbora se je bližal h koncu, ko sem se spet 
soočil z realnim svetom in se vrnil izpod oblakov in 
padala za mizo pri Darinki, kjer je iz kuhinje prav prijet
no zadišalo. Nadaljeval se je prijeten večer, izmenjanih je 
bilo veliko besed. Večer se je zaključil nadpovprečno 
dobro, za kar se moram zahvaliti Jadralskemu društvu 
Žetale, njihovi iznajdljivosti pri organizaciji ter 
domačnosti, ki je v "mestih" že zdavnaj pozabljena.

Viljem Muzek

2 Žetalske novice



Žetalske novice

Dober dan!

Nasvidenje zima - pozdravljena pomlad

Vsaka pomlad v naravo prinese novo življenje. 
Sivino zime preženejo mladi poganjki. Narava se 
prebuja in sonce, ki posije že zgodaj zjutraj, pri
nese s seboj optimizem in veselje do življenja. Ko 
iz vseh por matere Zemlje sili tok življenja, je 
pravi čas, ko si lahko pošteno izprašamo vest: Ali 
lahko prav jaz kaj naredim, da ta podoba pridobi 
v svoji prvotni lepoti in milini? Za marsikoga je 
pomlad najlepše obdobje leta - vse klije, brsti, 
raste, tisočero različnih zelenih barv obarva naša 
dvorišča, okolico, polja in gozdove. Letošnja 
zima je bila posebno dolga, tudi mraza in snega 
nam ni primanjkovalo. Snežna odeja je tokrat 
omogočila naravi dolg in zaslužen počitek, 
otrokom pa veselje.

Letni časi, leta, investicije, aktivnosti društev in 
nasploh vse, kar sestavlja naše življenje v občini 
Žetale, hiti dalje in se neprenehoma spreminja. 
Zato vsem občankam in občanom najprej lep 
spomladanski pozdrav. In ker smo pred 
velikonočnim časom, naj tokrat moj pozdrav 
velja predvsem tistim, s katerimi se že dalj časa 
nisem videl, s katerimi se videvam poredko in 
tistim, s katerimi se še nikoli v življenju nisem 
srečal.

Torej je ta predpraznični pozdrav še posebej 
namenjen zdomcem, krajanom naših naselij, 
vsem, ki so se preselili v bližnje in daljne kraje po 
Sloveniji, tistim, ki ste se priselili v občino Žetale, 
predvsem pa tistim, ki živite po domovih upoko
jencev, ste v bolnici ali kako drugače in drugje 
preživljate svoj čas in usodo. Želim si, da bi vam 
moj pozdrav dal dodatnega upanja in volje.

Pa vse dobro do naslednje številke!

'V&ettt (bieU&uH’ č*t feiont, c*

v- intettu u*ect*U&6e$<i 
odfavia, ve&ele (Ae6i6o4toČ*te

Martin Prevolšek

Sprehod po vsebini

Jadralno društvo Žetale 2

Dober dan 3

Pomlad 4

Delo občinskega sveta 5

Novice iz Občinske uprave 6

Priprava novih prostorskih aktov 7

Nove poti v svet interneta 8 - 9

LD Žetale obvešča 9

Razpis 10 - I I

52. Občni zbor PGD Žetale 12

Poročilo izvršnega odbora ŠD RIM 13

Občni zbor ŠD RIM 14

Žetalski upokojenci aktivni tudi v času zime 14

PD Žetale 15

Društvo podeželjskih žena 16

Gradovi Kralja Matjaža 17

Policija svetuje | g

Prva sodobna peč na polena v Žetalah 19

Fotoutrinki 20

JAVNO GLASILO "ŽETALSKE NOVICE"

Izdajatelj: Občina Žetale 
Naslov uredništva: Žetale 1, 2287 Žetale 
Odgovorni urednik: Martin Prevolšek 
Uredniški odbor: Jože KRIVEC, Marija SKOK, 
Franc PULKO ml., Izidor ŠTAJNBERGER 
Lektorica: Saša JAZBEC 
Fotografija na naslovnici: Franc PULKO ml. 
Računalniški prelom. Šange d.0.0.
Javno glasilo "ŽETALSKE NOVICE" je na podlagi 
odločbe Ministrstva za kulturo RS 
štev.: 006-24/00 so z dne, 29.03.2001 vpisano v 
register javnih glasil pod zaporedno številko 1767.

Marec 2005 3



Žetalske novice

POMLAD
Pomlad je čas prebu

janja, čas setve, čas 
pričakovanj... Kaj nam bo 
prineslo novo vegetaci
jsko leto? Tako je tudi 
letos, upam, da se bo do 
takrat, ko boste brali te 
vrstice, zapoznela zima 
vendarle poslovila.

V občini smo sejali že 
prej. Že v januarju smo 
sprejeli proračun občine 
za leto 2005 in s tem 
določili investicije, ki jih 
bomo izvajali v letošnjem 
letu. Pravzaprav so 
občinske investicije, 

začrtane v načrtu razvojnih programov občine, bile spre
jete že v letu 2003 za petletno obdobje in z vsakoletnim 
proračunom skušamo slediti temu načrtu. Vsem je že 
znano, da je osrednja naloga, opredeljena v tem načrtu, 
izgradnja vodovoda na območju celotne občine. Največja 
investicija, to je vodovod Žetale - Čermožiše, teče že od 
lanskega leta. Če sem v zadnji številki zapisal, da dela 
potekajo hitro in brez posebnosti, moram tokrat povedati, 
da se razen pričakovanih težav z vremenom, pojavljajo 
težave tudi z nosilnim izvajalcem, ki se je znašel v prisil

ni poravnavi. Podobna situacija je tudi na vodovodu 
Naraplje- Plajnsko - Kočice, kjer so izvajalci isti, nosilec 
investicije pa je občina Majšperk. Skupaj z občino 
Majšperk, Agencijo Republike Slovenije za strukturno 
politiko in regionalni razvoj ter Ministrstvom za finance 
se trudimo najti rešitev za nastalo situacijo in kot stvari 
kažejo v tem trenutku, se prisilna poravnava vodilnega 
partnerja v konzorciju izvajalcev vendarle ne bo nega
tivno odražala na sami izvedbi projekta, tako da roki, ki 
so zapisani, torej 30. april 2005 kot končni rok za 
dokončanje del na primarnem omrežju, ostanejo.

Sicer pa v tem obdobju v občini potekajo občni zbori 
društev. Delovanje društev je izjemno pomembno, saj nji
hovo delo bogati življenje občanov in prispeva k ugledu 
in promociji občine navzven. V vodstvu občine zato delo
vanje društev spremljamo posebej pozorno in z veseljem 
lahko zapišem, da je delo večine društev izjemno uspešno 
in nadpovprečno. Vsem, ki s svojim prostovoljnim delom 
prispevate k takšnim rezultatom, se iskreno zahvaljujem. 
Občina bo v skladu s svojimi možnostmi tudi vnaprej 
moralno in materialno podpirala delovanje društev.

Vsem občankam in občanom želim vesele velikonočne 
praznike in obilo zadovoljstva pri pomladanskih 
opravilih.

VAŠ ŽUPAN!

Sfio&foovute o&čtut&e č*t o&čcuU, 
felitK ve&eCe ut (tteiya4l<HAlje*te

ut ftsUfettta 'Pnaspufat Uefa,!

Anton Butolen 
Župan Občine Žetale
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DELO OBČINSKEGA SVETA
17. seja Občinskega sveta

V sejni sobi Občine Žetale je v ponedeljek, 17. januarja 
2005, potekala 17. seja Občinskega sveta občine Žetale. 
Dnevni red seje je obsegal 6. točk. Seje so se udeležili tudi 
zunanji člani odborov Občinskega sveta in Vaških 
odborov. Zaradi obravnave aktualne problematike 
odvoza komunalnih odpadkov sta bila na seji prisotna 
tudi Sabina JUPIČ iz Skupne občinske uprave Ptuj in 
Franc MERC iz podjetja Cisto mesto Ptuj. Po potrditvi 
zapisnika 16. redne seje Občinskega sveta je bila podana 
informacija o izvajanju Odloka o ravnanju z odpadki. 
Podjetje Cisto mesto Ptuj, ki izvaja odvoz komunalnih 
odpadkov, je v I. fazi razdelilo posode tistim gospodin
jstvom, od katerih je možen neposreden odvoz odpadkov. 
Za oddaljena gospodinjstva so predvidene skupne 
posode, v katere bo možno odlagati komunalne odpadke. 
Župan je v razpravi posebej poudaril, da nas k urejenemu 
ravnanju s komunalnimi odpadki zavezuje direktiva 
Evropske skupnosti in na podlagi tega sprejeta zakon
odaja. To je v razpravi potrdil tudi svetnik Franc KIDRIČ, 
ki je dejal, da Občinski svet ni brezglavo potrdil izvajanja 
Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki, ampak to 
določa zakonodaja. Po drugi strani pa mora lokalna 
skupnost svojim občanom zagotoviti organiziran odvoz 
komunalnih odpadkov, ker v nasprotnem primeru ni 
osnove, da bi nekomu očitali, zakaj te odpadke odlaga v 
naravo. V razpravi, ki je sledila, so bila postavljena 
vprašanja glede velikosti posod, saj bi po mnenju neka
terih zadostovale manjše posode za odvoz odpadkov. Na 
zastavljena vprašanja je odgovoril predstavnik Čistega 
mesta Franc MERC, ki je dejal, da je velikost posode 
odvisna o števila članov gospodinjstva. To je normativ, ki 
ga je določila država. Ko bo uveljavljen tako imenovani 
tarifni sistem, se bo odvoz odpadkov plačeval po številu 
članov gospodinjstva. Prav tako je predstavnik Čistega 
mesta pojasnil, da je v sklopu rednega odvoza odpadkov 
vključen enkrat letno tudi odvoz kosovnih odpadkov in 
odvoz nevarnih odpadkov. Postavljeno je bilo tudi 
vprašanje, zakaj so nekateri dobili položnice za "kante", o 
čemer na predhodnih sestankih ni bilo govora. Prav tako 
je bilo postavljeno vprašanje, kaj bo s tistimi, ki se niso 
hoteli vključiti v odvoz odpadkov in so posode zavrnili. 
Franc MERC je odgovoril, da so posode dane gospodin
jstvom v najem in da je Čisto mesto zaračunalo samo 
stroške dostave. Vse, ki so posode za smeti neupravičeno 
zavrnili, bo obravnavala pristojna inšpekcija.

V nadaljevanju seje je bila podana predstavitev 
roračuna občine Žetale za leto 2005. Proračun občine 
etale za leto 2005 je predstavil župan Anton BUTOLEN. 

Proračun je potrebno čimprej sprejeti, da bomo lahko 
nemoteno izvajali investicijo na področju izgradnje

vodovoda. Precejšen del občinskega proračuna je zakon
sko določen predvsem na področjih izobraževanja, social
nega varstva, otroškega varstva in kulture. Tekoča pora
ba se z leti vedno bolj zvišuje in je vedno manj sredstev za 
investicije. Tako so investicijski prihodki v veliki meri 
odvisni od tega, kako uspešni smo na posameznih 
razpisih in od sofinanciranja občanov. Prijavljamo na 
številne razpise, vendar je pri tem problem v tem, da je 
pri vsakem odobrenem projektu na razpisu potrebno 
zagotoviti lastna sredstva. Osnova za pripravo proračuna 
na področju investicij je sprejet načrt razvojnih pro
gramov, ki je bil sprejet v letu 2003. Po uvodu je župan 
predstavil proračun v celoti.

Po končani seji Občinskega sveta so proračun obrav
navali Vaški odbori.

18. seja Občinskega sveta

V petek, 21. januarja, je bila v sejni sobi Občine Žetale 
18. redna seja Sveta občine Žetale. Glavna točka dnevne
ga reda je bila obravnava Osnutka proračuna občine 
Žetale za leto 2005. Proračun občine Žetale je bil pred
stavljen na 17. seji občinskega sveta, potem pa so ga na 
svojih sejah obravnavali vsi odbori Občinskega sveta. Iz 
poročil organov Občinskega sveta ni bilo zaznati 
bistvenih pripomb. Vaški odbor Kočice in Odbor za 
gospodarsko infrastrukturo sta podala pripombo glede 
modernizacije občinske ceste Pšetna graba - Vinarje. 
Odgovor je podal župan, ki je dejal, da večji del trase te 
ceste poteka po meji z občino Majšperk. Občina Majšperk 
do sedaj ni pokazala interesa za sofinanciranje modern
izacije te ceste, zato cesta ni uvrščena v program izgrad
nje za leto 2005. Vaški odbor Nadole je opozoril na 
izgradnjo mostu v Marinji vasi. Po razpravi je Občinski 
svet sprejel Osnutek proračuna občine Žetale za leto 2005. 
Glede na to, da na Osnutek proračuna občine Žetale ni 
bilo vloženih amandmajev in podanih drugih pripomb, je 
župan v skladu z 88. členom Poslovnika o delu 
Občinskega sveta predlagal, da se na 18. seji opravi tudi 
druga obravnava proračuna, s čemer je svet tudi soglašal. 
Po odrejenem 15 minutnem odmoru je Občinski svet 
obravnaval proračun občine Žetale kot predlog. Po krajši 
razpravi je bil predlog proračuna občine Žetale za leto 
2005 soglasno sprejet.

Občinski svet je v nadaljevanju 18. redne seje obrav
naval Osnutek odloka o ekološki pristojbini na mednaro
dnem mejnem prehodu Gruškovje. Odlok določa, da bi se 
ta pristojbina pobirala od vseh tovornih vozil, ki vstopa
jo in izstopajo iz države. Višina ekološke takse naj bi
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znašala 5 evrov. Pobrana ekološka taksa je dohodek 
občinskega proračuna in se nameni delno za vzdrževanje 
mejnega prehoda, ostalo pa za izgradnjo infrastrukture. 
Okrog pobiranja tovrstne takse je bilo v zadnjem času 
veliko pomislekov, zato upamo, da ne bo prišlo do tega, 
da bi bilo pobiranje ekološke takse ukinjeno. Glede na to, 
da na predlagani osnutek, ki ga je predhodno obravnaval 
Odbor za gospodarstvo, ni bilo pripomb, je župan pred

lagal, da se skladno z 88. členom Poslovnika o delu 
Občinskega sveta na isti seji opravi tudi druga obravnava 
odloka. Po odrejenem 15 minutnem odmoru je svet spre
jel Odlok o ekološki pristojbini na mednarodnem mejnem 
prehodu Gruškovje.

Jože KRIVEC

NOVICE IZ OBČINSKE UPRAVE

IZGRADNJA VODOVODA ZARADI HUDE ZIME 
ZASTALA

V prejšnji številki Žetalskih novic smo poročali o 
pričetku izgradnje javnega vodovoda. Zaradi ugodnih 
vremenskih razmer je gradnja vodovoda lepo napre
dovala in je bilo tako primarno omrežje skoraj v celoti 
zgrajeno. V začetku meseca februarja se je pričelo slabo 
vreme s snegom. Temperature so se spustile krepko pod 
ledišče. Takšne vremenske razmere so narekovale 
prekinitev vseh gradbenih del. Ko bodo vremenske 
razmere ugodne, se bodo nadaljevala dela na izgradnji 
prečrpalnice pri dvorani in vodovodnih priključkov.

ZOBOZDRAVSTVENA AMBULANTA IMA 
UPORABNO DOVOLJENJE

V mesecu januarju je bil v prostorih zobozdravstvene 
ambulante Žetale opravljen tehnični pregled prostorov 
ambulante. Tehnični pregled ni pokazal večjih poman
jkljivosti, zato je bilo izdano uporabno dovoljenje. To 
dovoljenje omogoča zdravstvenemu domu Ptuj v ambu
lanti Žetale opravljanje zobozdravstvenih storitev. 
Upamo, da bo Zdravstveni dom Ptuj kmalu nabavil 
potrebno opremo in po ukinitvi ambulante leta 1978 
ponovno pričel z delom.

PROSLAVA OB SLOVENSKEM KULTURNEM 
PRAZNIKU

4. februarja je bila v Prosvetni dvorani Žetale proslava 
ob slovenskem kulturnem prazniku.

Slavnostni govornik na proslavi je bil župan občine 
Žetale Anton BUTOLEN. V nagovoru je poudaril pomen 
kulture za današnji čas, posebej v razmerah, ko je 
Slovenija postala članica EU. V kulturnem programu so 
sodelovali učenci OŠ Žetale, recitatorji in ženski pevski 
zbor Kulturnega društva Žetale.

ODSLUŽENE AVTOMOBILE JE MOŽNO 
ODPELJATI ŠE DO KONCA APRILA

V preteklem obdobju je bilo z našega območja odpel
janih čez 140 odsluženih avtomobilov iz gospodinjstev in 
naravnega okolja. Stroške odvoza in razgradnje krije 
Ministrstvo za okolje in prostor. Smatramo, da je 
odsluženih avtomobilov na našem območju še kar nekaj, 
in da kazijo podobo našega okolja. Zato prosimo vse, ki 
vedo zanje, da to sporočijo na sedež občine Žetale najkas
neje do 31. marca 2005.

UREJANJE POKOPALIŠČA, POKOPALIŠKE IN
POGREBNE SVEČANOSTI V OBČINI ŽETALE

V letu 1999 je bil sprejet Odlok o urejanju pokopališča, 
pokopališki in pogrebni svečanosti v občini Žetale. Odlok 
predvideva, da je potrebno za postavitev spomenika pri
dobiti pisno soglasje upravijaka pokopališča, to je občine 
Žetale. Zato pozivamo vse tiste, ki načrtujete postavitev 
novega spomenika ali obnovo starega, da si takšno 
soglasje pridobite.

Glede pogrebnih svečanosti želimo povedati naslednje: 
Te svečanosti se opravijo na krajevno običajen način, pri 
čemer se poskušajo glede pokopa umrlega v največji meri 
upoštevati želje svojcev umrlega. Zatoje potrebno o smrt
nem slučaju čimprej obvestiti občino Žetale. V kolikor bo 
pokojnik ležal v mrliški vežici, se s strani občine Žetale
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preda vežica v uporabo (reverz za opremo in ključi). 
Vežico je potrebno po uporabi predati nazaj v stanju, v 
kakršnem je bila prejeta. Prav tako se je potrebno dogov
oriti za govor s strani občine Žetale. Občina Žetale ima 
sklenjeno pogodbo o opravljanju pogrebnih storitev na 
pokopališču Žetale s pogrebnim podjetjem Mir iz Vidma 
pri Ptuju. V pogodbi je opredeljen tudi čas pogrebov, ki bi

naj bil v zimskem času med 13 in 15. uro in letnem času 
med 14 in 17. uro. Svojci se lahko o času pogreba s 
pogrebnim podjetjem Mir dogovorijo tudi za drug čas, ki 
jim bolj ustreza.

Jože KRIVEC

OBČINA ŽETALE 
Žetale 4 
2287 ŽETALE 
tel.: (02) 795-32-80 
fax.: (02) 795-32-85
e-pošta: info.zetale@zetale.si

OBVESTILO
glede priprave novih prostorskih aktov

Zakon o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 110/02, 8/03 - popravek, 58/03 - ZZK-1) 
zahteva pripravo novih prostorskih aktov. Zato občina Žetale pristopa k pripravi strategije 

prostorskega razvoja občine in prostorskega reda občine.

Skladno z določili 67. člena Zakona o urejanju prostora lahko vsakdo da pobudo za pripravo 
strategije prostorskega razvoja občine oziroma prostorskega reda občine.

Pobude morajo biti obrazložene in dokumentirane.
Obrazci za podajo pobud so na voljo v sprejemni pisarni občinske uprave.

Vabimo vas, da si v času do 15. aprila 2005 na Skupni občinski upravi, Mestni trg 1, Ptuj, 
soba št. 38 (2. nadstropje) ali v prostorih občine Žetale ogledate veljavne prostorske akte 

in podate pobude za pripravo strategije prostorskega razvoja občine in prostorskega reda občine. 
Ogledi so možni v času uradnih ur, to je v ponedeljek, sredo in petek od 8. do 12. ure, 

v sredo pa še od 14. do 16. ure. V prostorih občine Žetale so ogledi možni tudi v ponedeljek
od 14 do 16.ure.

Številka: 350-05-0001/2005 
Datum: 28.02.2005

Zupan občne Žetale: 
Anton BUTOLEN

Marec 2005 7



Nove poti v svet interneta

ADSL ponuja resnično velike hitrosti dostopa do inter
neta. Nič več zamujenih telefonskih klicev.

Storitev omogoča neomejeno uporabo interneta, 
mesečno fiksno ceno, neprekinjeno uporabo interneta 24 
ur na dan, 7 dni v tednu, brez dodatnih stroškov za tele
fonske impulze. S hitrim razvojem interneta so se na sve
tovnem trgu pojavile nove multimedijske aplikacije, ki za 
zadovoljivo kakovost potrebujejo visoke bitne hitrosti.

Bakrena (telefonska) naročniška infrastruktura, ki je še 
vedno najbolj razširjen individualni medij od SiOLovega 
omrežja do doma ali službe, z novo tehnologijo prenosa 
ADSL odpira dokaj vame, zanesljive in zmogljive poti v 
svet interaktivnih multimedijev in hitrega prenosa 
podatkov.

Kaj pomeni ADSL?

ADSL oziroma asimetrična digitalna naročniška linija 
(Asymmetric Digital Subscriber Line) je sodobna modem
ska tehnologija prenosa podatkov z višjo hitrostjo (dovvn- 
stream) v smeri proti naročniku in manjšo (upstream) v 
smeri proti centrali oz. ponudnikom storitev, odvisno od 
dolžine in kakovosti linije.

Asimetrični prenos podatkov je posebej primeren za 
uporabo interneta in njegovih storitev.

ADSL deluje na osnovi sodobnejšega omrežja, zato 
moramo vsakomur hkrati z vzpostavitvijo 

ADSL-a priključek tehnično dograditi. V Sloveniji je 
uporaba ADSL zasnovana na frekvenčnem spektru, na 
katerem deluje tehnologija ISDN. Vse sočasne funkcije iz 
obstoječega ISDN telefonskega naročniškega razmerja 
(dva prosta 64 kbit/s kanala za govor, faks ali podatke) 
ostanejo nespremenjene, kljub sočasni uporabi ADSL 
podatkovne zveze (tretji neodvisni kanal).

Prednosti tehnologije ADSL

• Prek asimetrične digitalne naročniške linije (Asymetric 
Digital Subscriber Line) lahko do spleta dostopate s 
hitrostmi, ki so tudi do skoraj 100x večje, kot so hitrosti 
dostopa z uporabo analognih modemov, čeprav se v 
obeh primerih uporablja standardna naročniška linija.

• Poleg večjih prenosnih zmogljivosti vam SiOL ADSL 
omogoča še zelo pomembno novost. Na SiOL ADSL 
omrežje ste lahko priključeni 24 ur na dan, 7 dni na 
teden. Gre za tako imenovano "always on" delovanje.

• Nadležnega čakanja pri vzpostavitvi dostopa in 
neželenega prekinjanja vzpostavljene povezave ni več.

Za prenos obsežnih programskih datotek boste za 
razliko od nekajurnega čakanja potrebovali le nekaj 
sekund oziroma minut.

• Z uporabo storitve ADSL internet lahko prenašate 
grafično obsežne spletne strani, velike dokumente, pro
gramsko opremo, fotografije, priponke elektronske 
pošte in še marsikaj, vse v le nekaj trenutkih. Je ideal
na izbira za interaktivno multimedijo v realnem času, 
pretočni video v visoki resoluciji, učenje na daljavo in 
video na zahtevo. Ker ADSL pošilja podatke in zvok 
preko istega naročniškega voda, lahko navkljub ustvar
jeni povezavi do interneta istočasno še govorite po 
telefonu in pošiljate faks.

• Vsi ADSL naročniki boste v SiOL-ovo omrežje lahko 
dostopali z istimi uporabniškimi podatki tudi prek 
klicnega dostopa (stroški bodo obračunani na minuto 
porabe po ceniku za standardni paket za klicni dostop, 
oziroma za študentski paket), dodatno pa lahko 
naročnik (razen študentskega paketa) določi še največ 3 
dodatne uporabnike, ki bodo dostopali do interneta 
preko klicnega dostopa s svojimi uporabniškimi podat
ki, imeli pa bodo tudi svoj elektronski predal.

Nove storitve, ki jih bo omogočala nadgradnja obsto
ječega bakrenega dostopovnega ISDN omrežja s 
tehnologijo ADSL, so:

- hiter dostop do interneta,
- daljinsko izobraževanje,
- delo na daljavo,
- telemedicina,
- interaktivno oglaševanje,
- interaktivna televizija oz. SiOL TV:

je najsodobnejša rešitev za vaš dom - neomejen dostop 
do interneta, široka izbira domačih in tujih televizijskih 
programov, internet in e-pošta (tudi brez računalnika), 
visoka kakovost prenosa podatkov in druge multimedi
jske storitve so lastnosti, brez katerih danes gotovo ne 
gre.

- Več kot 100 TV programov
- Neomejen dostop do interneta in e-pošte (tudi brez 
računalnika)

- Visoka kakovost prenosa podatkov s hitrostjo do 
8 Mbit/s

- Novi načini spremljanja televizije in uporabe 
interneta ter e-pošte

SiOL TV temelji na ADSL tehnologiji in vam 
omogoča popolnoma nov način spremljanja sodobnih 
medijev. Televizija, internet in elektronska pošta, ki 
danes sodijo med najbolj priljubljene elektronske
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medije, so združeni v eni storitvi. SiOL TV je enos
tavna rešitev, s pomočjo katere lahko odslej na enem 
samem mestu, na vašem televizijskem zaslonu, 
spremljate številne televizijske programe, prebirate 
elektronsko pošto in deskate po internetu.

In medtem, ko boste gledali vaš priljubljeni televizijski 
program in prijateljici prek e-pošte pošiljali informacije v 
zvezi z igralcem v filmu, ki ga trenutno gledate, lahko 
obenem nemoteno uporabljate tudi telefonsko linijo ali 
pošiljate faks sporočila.

- Video na zahtevo,
- Online igre (igranje preko interneta).

Več si lahko preberete na naslovu: http://adsl.siol.net

V našem kraju ta storitev trenutno ŠE ni na voljo, ven
dar se prijave že zbirajo. Po podatkih, ki smo jih dobili od 
Telekoma Slovenije, imajo v Žetalah sicer že 23 prijav za 
ADSL, ampak Telekom Slovenje zahteva najmanj 30 pri
jav. Zato bi pozval vse, ki so za to storitev zainteresirani, 
da se zglasijo na sedežu občine Žetale, v sprejemni pis
arni, kjer lahko izpolnijo prijavnico. Upam, da se boste 
odzvali v čim večjem številu.

Zbral in priredil: 
Gregor Prevolšek

LD ŽETALE OBVEŠČA!

Po novem lovskem zakonu Ministrstva za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano za lovske družine, 

v katerem so lovske družine dolžne na svojem območju določiti osebo, 
ki sprejema škodne zahtevke za škode, 

ki jo je povzročila divjad, LD Žetale podaja sledeče obvestilo:

Občane obveščamo,
da lahko škodne zahtevke podate osebno ali jih v pisni obliki pošljete na naslov:

LD Žetale 37 
2287 Žetale

ali

Kopše Janko 
Žetale 8 
2287 Žetale

LD Žetale
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Nova Ljubljanska banka d.d., Podružnica Podravje in občina Žetale na podlagi letnega programa o dodeljevanju 
sredstev za razvoj kmetijstva in malega gospodarstva v občini Žetale za leto 2005 (Žetalske novice 16/2005) objavljata

RAZPIS
za dodelitev sredstev za pospeševanje razvoja kmetijstva in malega gospodarstva v občini Žetale za leto 2005 v višini 
12.000.000,00 SIT. Sredstva za razvoj bodo dodeljena kot kredit z rokom odplačila do 5 let po nominalni fiksni obrest
ni meri 1,9 %.
Za kredit lahko zaprosijo naslednji prosilci:
- fizične osebe (kmetje), občani občine Žetale, ki se ukvarjajo s kmetijsko pridelavo, predelavo in dopolnilno dejavnostjo na 

kmetiji ter društva, združenja in družbe, registrirane na področju kmetijstva s sedežem v občini Žetale ter
- podjetniki posamezniki, majhne družbe z do 50 zaposlenimi in občani, ki so pri pristojnem organu vložili zahtevo za izdajo 
dovoljenja o izpolnjevanju pogojev za izdajo dovoljenja ter priložili vse potrebne dokumente za ustanovitev podjetja.

Sedež prosilca mora biti na območju občine Žetale. Prosilci morajo sredstva investirati na območju občine Žetale.
Prosilci vložijo prošnjo s potrebno dokumentacijo v dveh izvodih na občino Žetale, Žetale 4, do 24.04.2005. Prosilci bodo 
obveščeni o odobrenih kreditih v 30 dneh po preteku razpisnega roka. Nepopolne in nepravočasno prispele vloge bomo 
zavrnili.
V kolikor razpisana sredstva niso porabljena v razpisnem in izvedbenem roku, se lahko dodelijo potencialnim prosilcem 
do porabe sredstev glede na vrstni red prispelih vlog.

Kmetijstvo
1. Dejavnost
Krediti se namenjajo za:
- vzpodbujanje strukturnih sprememb na kmetiji, uvajanju novejših tehnoloških rešitev in tehnologij na kmetiji,
- gradnjo in obnovo objektov za dodelavo, skladiščenje in predelavo kmetijskih pridelkov ter pripadajoče opreme osnovne 
in dopolnilne dejavnosti na kmetiji,

- gradnjo in obnovo hlevov, nakup hlevske opreme, osnovne črede, prostorov za skladiščenje gnoja in gnojevke ter
- nakup kmetijske mehanizacije.
2. Pogoji in dokumentacija za pridobitev kreditov
Vloga za posojilo kmetovalcev mora vsebovati: ime in priimek, davčno številko, enotno matično številko investitorja in 
naslov, opis in predračunsko vrednost investicije (potrebno je dokumentirati), ki ne sme biti manjša kot 500.000,00 SIT, mak
simalna višina zaprošenega posojila je 3.500.000,00 SIT. Priložiti je potrebno še naslednjo dokumentacijo:
a. ) Potrdilo o statusu kmeta (izda ga Upravna enota, Oddelek za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano).
b. ) Investicijski program izdelan po metodologiji NLB d.d. oz. za projekte (investicije) v vrednosti do 10 milijonov SIT 
zadostuje:
- investicijski program, pripravljen po metodologiji Ministrstva za kmetijstvo gozdarstvo in prehrano in
- mnenje pristojnega območnega kmetijskega svetovalca, ki mora vključevati podatke o investitorju in investiciji ter 
pričakovanih rezultatih programa.

c. ) Gradbeno dovoljenje oz. priglasitev gradbenih del, kadar kmet gradi ali adaptira poslovne prostore.
d. ) Pri nakupu plemenskih živali potrdilo o poreklu kakovosti živali.
e. ) Pri obnovi vinograda oz. sadovnjaka še posebni list, kopijo katastrskega načrta in zapisnik o komisijskem ogledu 

površine, predvidene za obnovo.
f. ) Dokazilo o kreditni sposobnosti prosilca (potrdilo banke o prilivih kmeta v lanskem in letošnjem letu - velja v primeru,

ko kmet ne vodi računa pri NLB d.d.).
g. ) Zemljiško knjižni izpisek.
h. ) Potrdilo o plačanih davkih in prispevkih.
i. ) Različne pogodbe o sodelovanju, o prodaji tržnih viškov, vsa dokazila o morebitnih članstvih v kmetijskih, mlekarskih

in ostalih zadrugah.
j. ) Predlog zavarovanja kredita: hipoteka, poroštvo pravne ali fizične osebe, zastava vrednostnih papirjev, ipd.

Malo gospodarstvo 
1. Dejavnost 
Krediti se namenjajo za:
- nakup osnovnih sredstev,
- nakup, urejanje in opremljanje zemljišča za graditev poslovnih prostorov,
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- nakup, graditev in adaptacijo poslovnih prostorov,
- nakup opreme in generalno obnovo obstoječe opreme za proizvodnjo,
- uvajanje sodobnih tehnologij,
- za samozaposlovanje.

Žetalske novice

2. Pogoji in dokumentacija za pridobitev kreditov 
Vloga za posojilo mora vsebovati:
- Podatke o investitorju in predmet investicije. Prosilec dvigne obrazec v občini Žetale. Vrednost investicije mora presegati 

1.000.000,00 SIT. Maksimalna višina zaprošenega kredita je lahko 3.000.000,00 SIT. Priložiti je potrebno še naslednjo doku
mentacijo:

a) Investicijski program, izdelan po metodologiji NLB.
b) Za projekte oz. investicije v vrednosti do 10 milijonov SIT zadostuje poslovni načrt, ki vsebuje (navodila dobite v NLB 
d.d., Podružnica Podravje, Prešernova 6):
- osnovne podatke o investitorju,
- opis programa z vidika tržnih možnosti, tehnologije, inovacij, kadrov, varstva okolja in porabe energije,
- predračunsko vrednost investicije, ki mora biti dokumentirana,
- vire financiranja,
- finančni učinek naložbe - bilanca uspeha po zaključeni investiciji,
c) dokazilo o kreditni sposobnosti prosilca: bilanca stanja in bilanca uspeha za leto 2004,
d) Priložiti je potrebno še:
• za s.p.:
- fotokopijo priglasitvenega lista, obrazec 1/1, potrjen od krajevno pristojne DURS,
- ali potrdilo, da je občan pri pristojnem upravnem organu vložil zahtevek in priložil vse zahtevane dokumente za izdajo 

dovoljenja za opravljanje določene dejavnosti,
- s.p., ki opravlja obrtno dejavnost fotokopijo obrtnega dovoljenja,
- potrdilo o plačanih davkih in prispevkih,
- dokazilo, da je občan, ki vlaga prošnjo za namen samozaposlitve, opravil tečaj iz osnovnega znanja o podjetništvu,
- potrdilo banke o prilivih na ŽR s.p. v lanskem in letošnjem letu (v primeru, ko s.p. ne vodi ŽR pri NLB d.d.).
• za gospodarske družbe:
- fotokopijo sklepa o vpisu podjetja v sodni register z vsemi prilogami,
- fotokopijo listine Zavoda za statistiko (matična številka in šifra dejavnosti),
- fotokopijo davčne številke,
- dokazilo o boniteti podjetja (BON 3).
• vsi prosilci:
- dokazila o namenu kredita,
- kupoprodajno pogodbo o nakupu zemljišča oz. poslovnega prostora,
- predračun za urejanje in opremljanje zemljišča, za gradnjo poslovnih prostorov, za gradnjo in adaptacijo poslovnih pros

torov,
- predračun ali kupoprodajno pogodbo za nakup opreme,
- predračun za generalno obnovo obstoječe opreme za proizvodnjo,
- enotno gradbeno dovoljenje oz. priglasitev del (kadar bo prosilec namenil kredit za gradnjo ali adaptacijo poslovnih pros

torov),
- predlog zavarovanja kredita: hipoteka, poroštvo pravne ali fizične osebe, zastava vrednostih papirjev, ipd.

Prosilec lahko pridobi sredstva v obliki kredita do 50 % predračunske vrednosti. Prosilec lahko pridobi kredit samo, če ima 
zagotovljene tudi ostale vire financiranja. Delež lastnih sredstev mora znašati najmanj 50 % predračunske vrednosti inves
ticije za področje malega gospodarstva in najmanj 30 % predračunske vrednosti za investicije na področju kmetijstva. 
Sredstva za razvoj se namenijo za isti projekt oz. program le enkrat. V primeru, da zaprošena sredstva prekoračijo 
razpisana, lahko komisija določi maksimalno višino odobrenih sredstev.
Navodila in informacije dobijo prosilci pri Novi Ljubljanski banki d.d., Podružnica Ptuj, Prešernova ulica 6, Ptuj, telefon 
(02) 787 04 17 in na občini Žetale, Žetale 4, telefon (02) 795 32 80.

Borut RATAJ l.r. 
Direktor NLB d.d., Podružnica Podravje 

Anton Butolen l.r. 
Zupan Občne Žetale
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52. OBČNI ZBOR PROSTOVOLJNEGA 
GASILSKEGA DRUŠTVA ŽETALE

V soboto, 19 februarja, je v prostorih Gasilskega doma 
potekal že 52. občni zbor članov Prostovoljnega 
gasilskega društva Žetale. Občnega zbora so se poleg 
domačih gasilcev udeležili

številni gostje od blizu in daleč. Vse prisotne je 
uvodoma pozdravil predsednik PGD Žetale Janez 
VOGRINC. Po pozdravu vsem udeležencev občnega 
zbora so prisotni z minuto molka počastili spomin na 
svojega prerano preminulega člana društva Kristijana 
KOPSETA. Sledila je potrditev dnevnega reda in izvolitev 
organov občnega zbora. Za delovnega predsednika je bil 
izvoljen Jože KRIVEC, ki je vodil potek občnega zbora. 
Poročilo o delu PGD Žetale v letu 2004 je podal predsed
nik Janez VOGRINC. Uvodoma je poudaril, da je bilo 
večina nalog programa dela v letu 2004 uresničenih. 
Posebno veliko je bilo storjenega na področju požarne 
preventive, izobraževanja, investicij, sodelovanja z GZ 
Videm drugimi gasilskimi društvi, udeležbe na gasilskih 
tekmovanjih, organizaciji in sodelovanju pri prireditvah 
v domačem kraju. Trije člani društva so se udeležili tečaja 
za specialnost tehnični reševalec. Prav tako so se trije 
člani udeležili tečaja za specialnost nosilec dihalnih 
aparatov. Oba tečaja sta potekala v Izobraževalnem cen
tru za zaščito in reševanje R Slovenije na Igu. V mesecu 
decembru je bil v Gasilskem domu Žetale organiziran 
tečaj za izprašanega gasilca. Tečaja se je udeležilo 16 
članic in članov PGD Žetale.

V začetku leta 2004 je društvo pričelo z izvedbo 
aktivnosti za izgradnjo prizidka h Gasilskemu domu 
Žetale. Pridobljena so bila vsa potrebna soglasja, izdelana 
projektna dokumentacija in pridobljeno gradbeno dovol
jenje. Nabavljeno je bilo precej gradbenega materiala za

gradnjo prizidka k gasilskemu domu. Porušen je bil stari 
gasilski dom, ki je služil svojemu namenu mnogo let. Na 
mestu starega doma že stojijo temelji in prva plošča. Vsa 
dela so bila opravljena na 15 delovnih akcijah, na katerih 
so člani društva opravili 779 prostovoljnih delovnih ur. V 
društvu deluje skupina mladih, ki imajo v sebi veliko tek
movalnega duha in sestavljajo tekmovalno skupino člani 
A. V lanskem letu so se udeležili gasilskih tekmovanj v 
Rogaški Slatini, Šmarju pri Jelšah, Ponikvi in Tržcu. Dve 
drugi mesti na teh tekmovanjih so lepa vzpodbuda za 
naprej. Ti uspehi so plod dobrega sodelovanja s člani tek
movalne desetine PGD Steklarna Rogaška Slatina, ki je že 
nekaj let med najboljšimi v Sloveniji. Tudi mladinci niso 
bili kar tako, saj so na tekmovanju v Tržcu dosegli prvo 
mesto. V mesecu septembru je društvo ob pomoči PGD 
Krkavče organiziralo strokovno ekskurzijo na Primorsko. 
Seveda tudi v lanskem letu ni šlo brez prevozov pitne 
vode. Tako je bilo opravljenih 136 prevozov vode za 
potrebe lokalnega vodovoda in 23 prevozov drugim 
gospodinjstvom v občini Žetale. Ob koncu leta je društvo 
izvedlo že tradicionalno akcijo raznašanja koledarjev po 
gospodinjstvih. Za podarjene prispevke se je predsednik 
društva vsem gospodinjstvom iskreno zahvalil. Takšno 
zahvalo je predsednik društva izrekel tudi občini Žetale, 
GZ Videm, sosednjim in prijateljskim društvom in ostal
im društvom, ki delujejo v občini Žetale. O delu na oper
ativnem področju je podal poročilo poveljnik društva 
Jože VOGRINC, ki je posebej poudaril dobro delo na 
področju preventive. Tako je društvo v lanskem letu 
sodelovalo na dveh intervencijah in to v mesecu juniju, 
ko je v delu občine Žetale divjalo neurje s točo. Poveljnik 
društva je v svojem poročilu poudaril nujnost nabave 
novega kombiniranega vozila, s katerim bi se operativna 
usposobljenost društva bistveno izboljšala. Zatem so bila
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podana še poročila blagajnika in nadzornega odbora. Po 
podanih poročilih je sledila razprava po poročilih. V 
razpravi so sodelovali: predsednik GZ Videm mag. Janez 
MERC, poveljnik OŠCZ Boris JAZBEC in predstavniki 
vseh prisotnih društev. Nato so bila soglasno sprejeta 
poročila o delu PGD Žetale v letu 2004. Zatem je predsed
nik društva predstavil program dela in finančni načrt za 
leto 2005. Osnova programa je zagotavljanje požarne 
varnosti na področju občine Žetale skladno s podpisano 
pogodbo o opravljanju gasilske javne službe. Na področju 
izobraževanja se bodo člani društva udeležili različnih 
tečajev. V ta sklop sodi tudi strokovna ekskurzija, ki bo 
predvidoma v mesecu septembru. Na področju investicij 
se bo nadaljevalo z deli pri izgradnji prizidka k 
Gasilskemu domu in nabavo podvozja za novo orodno 
vozilo. Društvo bo v letu 2004 sodelovalo pri organizaci
ji različnih prireditev v občini Žetale in sodelovalo z

društvi v GZ Videm in drugimi prijateljskimi društvi.

Na zaključku občnega zbora sta predsednik GZ Videm 
mag. Janez MERC in tajnik GZ Videm Alojz PETROVIČ 
podelila napredovanja in odlikovanja. Za uspešno in 
požrtvovalno delo v PGD Žetale so odlikovanje GZ 
Videm III. stopnje prejeli: Mirko VRAŽIČ, Smiljan GAJS
ER in Mitja VODUŠEK. Za delegata, ki bo zastopal PGD 
Žetale na občnem zboru gasilske zveze Videm, je bil 
soglasno izvoljen podpredsednik PGD Žetale Stanko 
PULKO. Uradnemu delu občnega zbora je sledilo 
družabno srečanje.

Jože KRIVEC

POROČILO IZVRŠILNEGA ODBORA
ZA LETO 2004

Športno društvo RIM je bilo ustanovljeno 15. decembra 
1995 na ustanovnem občnem zboru z namenom razvijan
ja in vzpodbujanja množičnosti telesne kulture, predvsem 
pa razvijanja in krepitve medsebojnega prijateljstva in 
spoštovanja. Tako danes na devetem občnem zboru ŠD 
Rim pregledujemo realizirane načrte oziroma cilje v 
lanskem letu in vstopamo v jubilejno deseto leto delo
vanja.

Na občnem zboru 28. februarja 2004 smo si zastavili 
visoke cilje, vendar zaradi visokih finančnih vložkov vseh 

rojektov nismo mogli realizirati. Z dotacijami občine 
etale, prispevki za koledarje, organizacijo nogometnega 

turnirja in z drugimi donatorskimi prispevki smo zbrali 
nujna finančna sredstva za delovanje društva in 
uresničevanje zastavljenih ciljev. 29. januarja 2004 se je 
podpredsednik ŠD Rim Aleš Frlež udeležil seminarja v 
Mariboru na temo finančno poslovanje in izdelava 
finančnih poročil za društva, ki jih moramo vsako leto 
predložiti na davčni urad. Spomladi smo počistili okolico 
športnega parka in pripravili igrišče za prve treninge. Vse 
leto smo vzdrževali in urejali igrišče ter kosili travo. 
Kupili smo nekaj nogometnih žog in druge športne 
opreme, ki je nujno potrebna za treninge in rekreacijo 
naših članov. Tudi z deli na športnem objektu smo nadal
jevali, tokrat smo se lotili notranjosti objekta. Po tleh in 
stenah sta naša člana Stanko Železnik in Slavko Železnik 
položila keramiko, ki jo je prispevalo podjetje Invest 
kooperacije iz Ormoža. Nova pridobitev društva je tudi 
zamrzovalna skrinja, ki jo je prispevala družina Širec. Na 
objektu smo uredili tudi električno napeljavo. Osmega 
avgusta smo uspešno organizirali tradicionalni nogomet

ni turnir in v športni park Rim spet privabili dobre ekipe 
in številne gledalce. Na veliko veselje domačih gledalcev 
in igralcev je zmaga ostala doma, saj je naša članska ekipa 
po dramatičnem finalu zmagala in zasluženo osvojila 
prehodni pokal Rima. Naši športniki so se udeleževali 
športnih prireditev oziroma turnirjev tudi drugod. 
Sodelovali smo na nogometnih turnirjih v Žetalah, 
Ptujski Gori, Dobovcu, v Dravcah, Majšperku in 
Jablovcu. Članska ekipa je igrala tudi v zimski rekreacijs
ki ligi malega nogometa na Ptuju, kjer je sodelovalo 24 
ekip, in zasedla v zelo močni skupini 7. mesto. V okviru 
praznovanja občinskega praznika občine Žetale smo bili 
zadolženi za organizacijo športnih tekmovanj.

Uspešno smo organizirali tekmovanja v namiznem 
tenisu, odbojki, šahu in malem nogometu. Streljanje z 
zračno puško in vlečenje vrvi smo zaradi slabega vreme
na morali odpovedati. Izvedli smo jih pozneje, in sicer 30. 
oktobra, v Športnem parku Rim v okviru družabnega 
srečanja. Moč pri vlečenju vrvi je preizkušalo pet ekip, 
streljalo pa je kar 34 tekmovalcev s tremi puškami Slavija 
630, ki so nova pridobitev našega društva. Med drugimi 
smo darovali tudi cvetje za pokojno Elizabeto Širec.

Ob tej priložnosti bi se vodstvo ŠD Rim zahvalilo občini 
Žetale za vsa dotacijska sredstva, vsem donatorjem in 
vsem članom, ki ste nam pomagali pri uresničevanju zas
tavljenih ciljev.

Predsednik ŠD Rim 
Robert Polajžer

Marec 2005 13



Žetalske novice

OBČNI ZBOR ŠPORTNEGA DRUŠTVA RIM
V soboto, 05. marca 2005, smo člani športnega društva 

Rim s povabljenimi gosti v prostorih PGD Žetale pre
gledali delo društva v letu 2004 in sprejeli plan dela za 
leto 2005.

Po uvodnem pozdravu predsednika društva g. Roberta 
Polajžerja in sprejemu dnevnega reda smo izvolili 
delovno predsedstvo občnega zbora s predsednikom

Andrejem Železnikom, ki je v nadaljevanju vodil občni 
zbor. Sledila so poročila o delu športnega društva z 
razpravo in sprejemom poročil. Nato smo sprejeli plan 
dela društva za leto 2005. Sledil je še finančni načrt šport
nega društva Rim za leto 2005 in sprejem novih članov in 
članic v ŠD Rim. Po končanem uradnem delu je sledilo 
prijetno večerno druženje s pogostitvijo.

Žetalski upokojenci aktivni tudi v času zime
Bežen pogled na koledar, ki so ga prinesli marljivi 

žetalski gasilci pred novim letom.

Oko se ti ustavi pod številko tri, kjer piše marec, čas, ko 
bi sonce že moralo privabiti iz zemlje prve zvončke in 
trobentice, vendar se zima še vedno razdaja z vso svojo 
močjo, lepoto, pa tudi krutostjo, odvisno od tega, kako jo 
pač kdo doživlja. Kot v posmeh vsem tistim, ki so si upali 
prerokovati milo, kratko zimo brez snega. Tudi člani 
društva upokojencev Žetale bolj ali manj mirujemo, 
opravljamo vsakdanja dela, nosimo drva za ogrevanje, v 
upanju, da ne bodo pošla, preden se zima poslovi.

Člani upravnega odbora pripravljamo program dela za 
tekoče leto. Načrtujemo nekaj prijateljsko družabnih 
srečanj, nekaj že tradicionalnih izletov, strokovno 
ekskurzijo, kjer si bomo ogledali znamenitosti Pohorja, 
med drugim tudi kraj zadnjega boja Pohorskega 
bataljona, kjer je ob veliki premoči okupatorja izkrvavel 
do zadnjega borca. Nekateri bomo ta kraj obiskali drugič, 
morda že tretjič, pa vendar me vsakič prevzame sočutje 
do premraženih in izstradanih borcev. Obenem pa me 
spreleti srd in prezir do okupatorja, saj je po vsej naši 
domovini takšnih in podobnih zločinov zagrešil na sto
tine. Prav bi bilo, da bi ta kraj obiskali tudi tisti, ki so se 
žal pririnili na oblast in si danes na vse kriplje prizadeva
jo uničiti vrednote naših borcev in vsega kar spada v 
NOB. Morali bi stopiti na ta kraj, se za trenutek postaviti 
v vlogo borcev Pohorskega bataljona in se ob dejstvu, kar 
danes počnejo, globoko in resno zamisliti.

Istočasno tečejo priprave na občni zbor DU Žetale, ki bo

predvidoma devetega aprila v prostorih gasilskega doma 
Žetale. Letos sicer ni volitev, pa vendar je prav, da 
začnemo razmišljati, komu bomo zaupali vodstvo, saj 
prihodnje leto poteče mandat upravnemu in nadzorne
mu odboru. Kljub temu nas čaka kar precej dela, saj je 
treba pripraviti pregled dela v minulem letu, pripraviti 
načrt aktivnosti v tekočem letu ter urediti poročila in vse, 
kar spada k temu.

Prav gotovo ima v tem času največ dela tajnica DU 
Žetale, ga. Lizika Colnarič, ki poleg vseh gospodinjskih 
opravil, ki jih ima na pretek kot vsaka gospodinja, najde 
čas tudi za delo v društvu, ki ga je kar precej, za vsako 
akcijo je treba pripraviti preko sto vabil, itd.

V tem času bomo pobirali članarino, s katero vsak član 
potrdi svoje članstvo v društvu. Članarina ostaja nespre
menjena in prosim, da jo čimprej poravnate in s tem 
olajšate delo blagajničarki.

Spoštovane soupokojenke in soupokojenci, želim vam 
vse najlepše v pričakovanju pomladi, pazite nase in 
vljudno vabljeni, da se občnega zbora DU Žetale 
udeležite v čim večjem številu in s svojo prisotnostjo 
prispevate k prijetnemu vzdušju.

Predsednik DU Žetale 
Stanko Vogrinc

Program dela PD Žetale v letu 2005
Občni zbor PD Žetale bo 19.03.2005. Na zboru bomo predložili naslednji program planinskih izletov za leto 2005:
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Mesec Datum Načrtovana tura

April 9. april Paški kozjak (PD Majšperk)
16. april Krim (PD Donačka gora Stoperce)
24. april Rafting

Maj 1.- 2. maj Dolina Soče - Matajur (PD Brezje)
15. maj Skokov pohod
21. ali 22. maj Smrekovec - Sleme (PD Majšperk)

Junij 12. junij Bela krajina: Trdinov vrh ali Mirna gora
25. junij Vršič - Sleme - Slemenova špica (PD Brezje) ali

Kriška gora - Kofce (PD Majšperk)

Julij 9. julij Prisojnik (PD Donačka gora Stoperce)
31. julij Grintavec ali Prisojnik ali Krn (PD Majšperk)

Avgust 21. avgust Izvir Soče
27 - 28. avgust Triglav (PD Brezje)

September 10. september Dan planincev Slovenije (PD Majšperk)
24. september Poštarski dom pod Uršljo goro (PD Poljčane)

Oktober 1. oktober Pohod po mejah občine
8. oktober 5. Stoperški pohod (PD Donačka gora Stoperce)

November 6. november Tišje (PD Donačka gora Stoperce)

December 26. december Donačka gora (PD Majšperk)

Zgoraj navedeni program še ni v celoti izdelan, zato lahko pride do nekaterih sprememb. Planinsko društvo lahko v 
primeru neugodnih vremenskih razmer ali zaradi drugih objektivnih okoliščin odpove ali preloži načrtovani izlet. Na 
vse izlete vas bomo povabili z vabilom po pošti.

Predvidena članarina PD Žetale za leto 2005:

Mnogo lepih sprehodov v naravi vam želi PD Žetale!

Vrsta članstva Višina članarine

B (odrasli) 2.600 SIT
S + Š (srednješolci in študenti) 1.900 SIT
P + O (predšolski otroci in osnovnošolci) 500 SIT
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ZIMA, ZIMA BELA,

Preživljamo bele zimske dneve in prav nič ne negodu
jemo: "Kdaj bo le zapadel sneg?" Dovolj ga je, tako nežno 
bel in rahel je, da bi si človek odpočil na njem, če ne bi bil 
tako mrzel.

Mnogi se veselijo zimskih radosti, nekateri pa so zaskr
bljeni, saj snežna odeja ni samo lepa, lahko je tudi nevar
na. Za tiste, ki jo odstranjujejo s prometnih in pohodnih 
poti, je zagotovo odveč. Sneg prši in naletava, prebivalci 
Žetal pa na različne načine preživljamo zimski čas. Če 
nismo v osebnem stiku s tistimi, ki jih imamo radi, upora
bimo telefon in steče pogovor o vsakdanjih dogajanjih. 
Sprejemamo vabila, se nanje odzivamo, srečujemo v 
stanovanjih. Včasih smo rekli, da se srečamo "na 
zapečku", teh je pa v Žetalah vse manj. Lahko se dobimo 
tudi kar v naravi in občudujemo čar tega časa.

Članice Društva podeželskih žena predemo misli ob 
našivavanju prtičkov v klubski sobi, na naslovu Žetale 1. 
Ob četrtkovih srečanjih poklepetamo o kuharskih in 
pekovskih mojstrovinah, tudi politiziramo, najraje pa 
pogovor usmerimo k vsebinam, ki so nam jih nudile pre
brane knjige. Ob takih srečanjih dokazujejo nekatere 
gospodinje, da rade pečejo, saj miza vedno ponuja 
sladice, ki so vabljive za oči in okusne za jed. Da bi svoje 
znanje utrdile in razširile, smo se množično udeležile 
tečaja PEKA fCOLAČEV, 30.1.05, pri Vogrinčevih, Žetale 
24. Tečaj je uspešno vodila gospa Marija Rošar. Napekle 
smo dobre kolače in z njimi posladkale tudi tiste, ki so 
gospodinjili med našo odsotnostjo. Takšni pečeni izdelki 
bodo na ogled in pokušino, ko se bo dogajalo kaj zan
imivega v Žetalah.

Koristno in poučno je minil čas osmim 
članicam našega društva ob računalnikih v 
OŠ Žetale. V svet sodobne tehnologije jih je 
ob petkih vodil pedagog računalništva, 
DEJAN KOPOLD. Dobro jih je seznanil s 
tem, kako uporabiti računalnik, kako je moč 
širiti svoje znanje, ob zaključku pa jim je 
podelil "priznanja". Udeleženke so 
povedale, da so učne ure hitro in zanimivo 
minile, gospodu učitelju se najlepše zah
valjujejo in izrekajo zahvalo tudi vodstvu 
šole.

V OŠ Žetale torkovi večeri še vedno 
minevajo ob razgibavanju in igranju z žogo. 
V devetdesetih minutah se dobro razgiblje- 
mo, nasmejemo, pa tudi "nagovorimo".

Članice UPRAVNEGA ODBORA 
DRUŠTVA imajo v tem času dovolj dela, saj snujejo načrt 
dogajanj za prihodnost in pripravljajo poročila za 
dogodek, ki mu pravimo LETNI OBČNI ZBOR. To bo v 
mesecu, ki se imenuje SUŠEČ, zagotovo pa letos ne bo 
opravičil svojega imena, saj vremenarji pravijo, da je 
snega in dežja še na zalogi.

Bralcem in bralkam ponujam malo poezije Otona 
Zupančiča: "Na Gregorjevo - oteč, še veš?- se ptički ženili 
so, za šolskim vrtom v mejici gostili se, pili so,"...

Na ta dan, 12.marca 05, bomo izvedle letni občni zbor, 
ki se ga bomo udeležile vse članice in gostile vabljene 
goste. Naše društvo je na občnem zboru Prostovoljnega 
gasilskega društva občine Žetale letos že zastopala gospa 
Darinka Vogrinc.

Žetalske novice navadno izidejo ob določenem 
prazniku, tudi tokrat bo tako. Dotlej pa bomo postorili 
marsikaj po stanovanjih, po bližnji okolici, morda bo celo 
priložnost za brkljanje na vrtu, vinogradi bodo gotovo že 
pripravljeni za rast in bogat nastavek. Še kako hitro se bo 
prikradel čas, ko bo potrebno živeti z naravo, jo negovati 
in stremeti za tem, da bo jesen bogata.

"Do izida Žetalskih novic postorite, kar vam narekuje 
življenje in bodite v prijetnem pričakovanju velikega 
praznika - VELIKE NOČI, preživite ga zdravo in veselo 
ob velikonočnih dobrotah in branju NOVIC!"

Za Društvo podeželskih žena 
Marija Krušič
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Gradovi Kralja Matjaža

Leto je bilo naokrog in čas je bil, da se spet odpravimo 
pod Peco na gradnjo gradov Kralja Matjaža. Da bi se 
pripravili bolje kot lansko leto, smo začeli s pripravami 
nekoliko prej. Še zadnji sestanek dan pred odhodom in 
vse je bilo pripravljeno.

Bilo je zgodaj zjutraj 30. januarja, ko bi morali na pot. 
Vendar ni šlo vse po načrtih. Čeprav prejšnji večer še 
nismo nič slutili in tudi nič ni kazalo na to, je zjutraj ob 
pol sedmih, ko smo se nameravali podati na pot, zelo 
močno snežilo, čez noč pa je že zapadlo okrog 20 - 30 cm 
snega. Po dolgem razmisleku smo se odločili, da se ne 
bomo podali na pot na Koroško, saj bi bila le-ta zelo dolga 
in nevarna.

Ker smo bili vsi zbrani in pripravljeni na pot, smo se 
odločili, da ne bomo lenarili in bomo nekaj naredili. 
Porodila se je ideja, da bi lahko opravili zimski vzpon na 
Donačko goro. Bili smo pripravljeni, primerno opreml
jeni, tudi hrane smo imeli dovolj, zato smo bili vsi za to.

Pred odhodom so nam doma še naročili, naj na poti 
proti vrhu poiščemo vrečo pameti.

Tako smo se Domen Golob, Aleš Frlež, Boštjan 
Železnik, Andrej Hajšek in Jurij Železnik odpravili na 
pohod. Ne smemo pozabiti še na našega "vodnika" 
Lakija, ki nam je utiral pot v snegu. Pot se je začela v 
Nadolah 46 (pri Alešu doma) ob osmih zjutraj. Zaradi

veliko zapadlega snega je bila pot zelo težavna, saj smo 
kaj kmalu zavili s ceste, ki je bila splužena v celi sneg. 
Poleg snega nam je preglavice povzročal še veter in nizke 
temperature, saj je bilo zunaj vsaj -15°C. Tako nam je veter 
ponekod naredil vsaj pol metra visoke zamete. Zelo 
izmučeni in premraženi smo prišli do Rudijevega doma, 
kjer smo imeli zelo veliko srečo, da nam je oskrbnica 
doma odprla in nas spustila noter, kjer smo se pogreli s 
čajem. Po kratkem počitku smo nadaljevali pot proti 
vrhu. Zaradi visokega snega in zametov je bila pot skoraj 
neprehodna. Po skoraj štirih urah in pol smo dosegli naš 
cilj, vrh Donačke gore. Ker je bilo na vrhu zelo mrzlo, se 
na vrhu nismo dolgo zadrževali, le toliko, da smo 
ovekovečili naš podvig.

Na poti domov smo se še enkrat ustavili v Rudijevem 
domu, saj smo prišli z vrha čisto premraženi. Pot navzdol 
je bila nekoliko hitrejša, tako da smo spust opravili v treh 
urah.

Pot smo končali tam, kjer smo jo začeli. Na cilj smo 
prišli nepoškodovani in utrujeni, vendar kljub temu 
veseli, da nam je uspel tak podvig. Vseh ciljev pa nismo 
dosegli, saj nismo nikjer našli kakšne vreče pameti. 
Zaradi tega smo se odločili, da bomo pohod ponovili 
naslednjo leto ob prvem snegu - morda bomo imeli več 
sreče pri iskanju vreče pameti.

Domen Golob
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POLICIJA SVETUJE

Minilo je leto, odkar smo v Žetalah v sodelovanju z 
občino odprli policijsko pisarno. Ocenjujemo, da smo s 
tem dvignili kvaliteto naših uslug in jih nekoliko prib
ližali lokalni skupnosti, obenem pa naredili korak k pri
jaznejši javni upravi in h okrepitvi sodelovanja med poli
cijo in občani občine Žetale.

Po začetnem nekoliko večjem, a zaradi novosti pričako
vanem številu obiskov, se je le-to po dobrih dveh mesecih 
ustalilo. Večina strank prihaja v policijsko pisarno po 
nasvete ali po razlago določenih zakonov ter podzakon
skih predpisov. Veliko obiskovalcev naznanja spore s 
sosedi in znanci, nekaj pa je bilo primerov, ko so občani 
prijavili dogodke ali pojave, ki so zahtevali takojšnje 
interveniranje policije.

Ugotavljamo, da je policijska pisarna v vseh pogledih 
pridobitev, tako za kraj in občane, kot za policijo, ki ji je 
bistveno olajšala način komuniciranja med vodjem polici
jskega okoliša in občani.

Vse občane občine Žetale seznanjamo, da se je zaradi 
lažje organizacije dela in enakomernejše obremenitve 
policistov občina Žetale s 01.01.2005 vključila v območje 
Policijskega okoliša Podlehnik. S tem dnem je za stanje 
varnosti operativno odgovoren vodja policijskega okoliša 
Damjan BRAČIČ, ki je do sedaj že več let opravljal dela in 
naloge vodja policijskega okoliša v občini Podlehnik in 
ima na področju dela v policijskem okolišu bogate 
izkušnje.

Storili bomo vse, da bomo tudi v prihodnje z občani 
ohranili dober partnerski odnos ter s tem ohranjali in še 
povečevali varnost na območju občine Žetale. Občane

pozivamo, da se tudi v prihodnje poslužujejo uslug poli
cijske pisarne v Žetalah, kjer jim bo vodja policijskega 
okoliša na razpolago v času uradnih ur in sicer ob torkih 
med 15.00 in 16.00 uro ter ob petkih med 10.00 in 11.00 
uro. Policijska pisarna ob praznikih in dela prostih 
dnevih ne obratuje.

Bliža se čas velikonočnih in prvomajskih praznikov, s 
katerimi je povezano veliko ljudskih navad in običajev. 
Pozivamo vas, da praznike preživite brez pokanja s kar
bidom, možnarji in drugimi pripomočki in 
pirotehničnimi sredstvi. Ne dovolite, da bi trenutek igrive 
nepremišljenosti in preizkušanje poguma in drznosti 
prekinil ali ogrozil vaše zdravje ali zdravje vaših 
najbližjih. Preden boste zanetili petardo ali pomolili 
gorečo baklo proti posodi s karbidom, pomislite na to, da 
gre za nevarne predmete, ki lahko zaradi malomarnosti 
in nesreče prizadenejo več trpljenja in škode kot nudijo 
užitka. Vso potrebno pozornost posvetite tudi zagotavl
janju požarne varnosti pri kurjenju kresov.

Mnogi boste praznike preživeli pri prijateljih, sorod
nikih in znancih, mnogi na potovanjih in izletih. 
Poskrbite, da boste ob vrnitvi domov svoja doživetja pri
jetno zaključili. Pred odhodom od doma postorite vse 
potrebno za varnost svojih domov in premoženja. Ne 
ponujajte priložnosti "nepridipravom", da bi izkoristili 
vašo odsotnost in vam prizadejali nepotrebno škodo. 
Seznanite svoje prijatelje ali sosede s svojim odhodom in 
jih poprosite, da popazijo na vaše imetje, stanovanje ali 
hišo.

Vodja policijskega okoliša Podlehnik - Žetale 
Damjan BRAČIČ

Želimo,
da praznike preživite kar se da 
prijetno, predvsem pa varno!

Policijski okoliš Podlehnik - Žetale

18 Žetalske novice



Prva sodobna peč na polena v Žetalah

Pri Butolenovih v Žetalah so lani spomladi v svojo 
novo stanovanjsko hišo vgradili prvo sodobno peč na 
polena v Žetalah. Gre za centralno peč na drva avstri
jskega proizvajalca KVVB, ki deluje na principu uplinjanja 
lesa. V Avstriji tovrstne peči imenujejo kar lesni uplinjači 
(Holzvergaser), pri nas pa se v stroki vse bolj uveljavlja 
termin "pirolitski kotli". Pri gorenju lesa namreč govo
rimo o pirolizi ali uplinjanju lesa. Peč ima 20 kW nazivne 
moči delovanja, kar zadošča za ogrevanje povprečne 
enodružinske hiše s 100-200m2 ogrevalne površine. Peč je 
predstavnik najmanjših tovrstnih peči na trgu in hkrati 
spada v cenovno ter kakovostno najvišji razred nasploh.

In katere so tiste lastnosti, ki to peč postavljajo na čelo 
najsodobnejših tehnologij ogrevanja na les, oziroma 
katere prednosti ponuja v primerjavi s tehnološko 
zastarelimi pečmi na naravni vlek? Prvič, gorenje lesa 
poteka navzdol, v dveh ločenih prostorih s pomočjo 
prisilnega vleka in precizno ločenega doziranja pri
marnega in sekundarnega zraka. V nalagalnem prostoru 
(zgoraj), kjer se drva vžgejo, se dovaja primarni zrak. V 
izgorevalni prostor (spodaj), kamor potujejo lesni plini, se 
dovaja sekundarni zrak, ki omogoči, da lesni plini 
dokončno pogorijo. V izgorevalni komori temperatura 
lahko doseže tudi 1150 C! Drugič, za natančno doziranje 
primarnega in sekundarnega zraka skrbi lambda sonda 
in elektronika, ki je predpogoj za učinkovito uplinjanje 
lesa različnih kakovosti (npr. suh-svež les). Mehanska 
termostatska regulacija zraka (samson) odpade in je na 
vseh sodobnih pirolitskih kotlih ni več. Zaradi popolnos
ti izgorevanja lesa so emisije škodljivih plinov (ogljikov 
monoksid, dušikovi in žveplovi oksidi) nekajkrat manjše 
kot pri primerljivih pečeh na kurilno olje ali plin, hkrati 
pa je izkoristek te peči do 92%. Da mora biti izkoristek 
visok, je logično, če upoštevamo dejstvo, da temperature 
v izgorevalni komori presegajo 1000 C, na izhodu v 
dimnik pa dosegajo le še 150-160 C. Volumen nalagalne- 
ga prostora znaša 140 litrov, vanj pa je mogoče naložiti 
polmetrska polena (58cm globine), kar zadošča za enkrat
no nalaganje polen na dan v prehodnem času ter dvakrat
no nalaganje v najhladnejšem času. Ker se pri gorenju 
enkratnega polnjenja ustvarjajo veliki presežki toplote, 
ima peč prigrajen 10001 hranilnik toplote, ki presežno 
toploto akumulira in jo kasneje, ko drva v peči pogorijo, 
še nekaj ur vrača v stanovanje. S prigrajenim hranilnikom 
toplote se doseže polno in popolno gorenje lesa, kon
stantno temperaturo v stanovanju ter do 12 urne intervale 
med dvema polnjenjema peči. Hranilnik toplote, ki je v 
bistvu velik vodni rezervoar, je tretji pogoj, če želimo gov
oriti o sodobnem pirolitskem kotlu.

Omenimo še pomanjkljivosti te peči. Zagotovo je 
največja slabost opisane peči njena cena. Samo kotel s pri

padajočim krmiljenjem (elektronika, lambda sonda) stane 
cca. 1.300.000 SIT (5.500Š). Ker se k tovrstnim pečem pri- 
grajuje še hranilnik toplote (cca. 250.000 SIT), za kar 
potrebujete še material za ustrezno vezavo sistema, se 
investicija posodobitve kotlovnice precej poviša in tesno 
približa dvema miljonoma SIT. Obliž za visoko investici
jo predstavljajo subvencije, ki jih Agencija za učinkovito 
rabo energije namenja gospodinjstvom, ki se odločijo za 
vgradnjo katere od sodobnih peči na les. Žal pa je višina 
subvencije navzgor omejena z najvišjim zneskom 300.000 
SIT in v primeru odločitve za nakup dražje in kakovost
nejše tehnologije, kot v primeru Butolenovih, znaša le pri
bližno 13-15% celotne investicije.

Verjamem, da se je bo ob prebiranju predzadnjega 
odstavka marsikdo zmrdnil in zagodrnjal, da so omen
jene številke absolutno previsoke, saj gre na koncu kon
cev le za centralno peč na les. Vendarle ne gre pozabiti, da 
za ta denar ne dobimo le ekološko in tehnološko superi
ornega izdelka, temveč da se pri takšni peči standard 
ogrevanja neprimerno zviša. Pri takšni peči ne potrebu
jete več dežurnega kurjača, ki bo nalagal drva vsako uro 
ali dve. Prav tako vas zjutraj, ko vstajate, in popoldne, ko 
pridete iz službe, ne pričaka ohlajeno stanovanje. Če 
upoštevamo še dejstvo, da v našem klimatskem pasu peči 
obratujejo vsaj 6 mesecev na leto in da peči ne vgradimo 
le za nekaj let, temveč za četrt stoletja, postane višji 
strošek investicije upravičen.

Igor Kopše
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